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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr LXVII  

Sesja w dniu 25 stycznia 2024  
 

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:26 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Stanisław Białowąs – sołtys sołectwa Barcza 

Mirosław Piwko – sołtys sołectwa Brzezinki  

Roman Kołomański – sołtys sołectwa Ciekoty 

Renata Samiczak – sołtys sołectwa Masłów Drugi 

Mirosław Kuzka – sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne  

Katarzyna Kaczor - sołtys sołectwa Mąchocice- Scholasteria  

Edward Mazur – sołtys sołectwa Wola Kopcowa  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło przywitał radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika 

Gminy, Sekretarza Gminy, sołtysów, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz 

wszystkich oglądających transmisję.  

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył LXVII sesję Rady Gminy Masłów.  
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2. Stwierdzenie quorum 

 Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że nie 

zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr LXVI z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynął wniosek o zmianę treści protokołu z poprzedniej sesji i przystąpił do 

głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że poruszony przez niego temat nie do końca 

wpisuje się w terminy określone w sprawozdaniu. Jednak jest to sprawa, która interesuje 

mieszkańców. Radny poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej spotkań w sprawie 

budowy wschodniej obwodnicy Kielc, które obecnie odbywają się na szczeblu urzędów.  

Wójt Gminy Masłów szczegółowo wyjaśnił przebieg spotkania, jakie odbyło się w Urzędzie 

Miasta Kielce.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 
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6. Informacja Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami  

i Rolnictwa dotycząca komunalizacji działek nr 360, 362, 363, 367, 441, 447, 454, 

505, 528/1, 553, 645, 646, 725/2, 727, 1046, 1088, 1130, 1148, 1162 o łącznej pow. 

2,3771 ha położonych w obrębie ewidencyjnym Mąchocice Kapitulne, 

stanowiących drogi 

Edyta Hrabąszcz – Inspektor referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska przedstawiła temat i poprosiła o przyjęcie informacji dotyczącej komunalizacji 

działek położonych w Mąchocicach Kapitulnych, wraz z wnioskiem w sprawie przyjęcia do 

wiadomości i zaakceptowania przez Radę Gminy materiałów przygotowanych do 

komunalizacji, które zostaną wyłożone do publicznej wiadomości.  

Nie zgłoszono uwag do informacji.  

Rada Gminy przyjęła do wiadomości i zaakceptowała materiały przygotowane do 

komunalizacji.  

 

7. Informacja Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami  

i Rolnictwa dotycząca komunalizacji działek nr 62/2, 168, 169 i 223 o łącznej pow. 

1,9000 ha położonych w obrębie ewidencyjnym Barcza, stanowiących drogi 

Inspektor referatu RGKiOŚ Edyta Hrabąszcz przedstawiła temat i poprosiła o przyjęcie 

informacji dotyczącej komunalizacji działek położonych w Barczy, wraz z wnioskiem  

w sprawie przyjęcia do wiadomości i zaakceptowania przez Radę Gminy materiałów 

przygotowanych do komunalizacji, które zostaną wyłożone do publicznej wiadomości.  

Nie zgłoszono uwag do informacji.  

Rada Gminy przyjęła do wiadomości i zaakceptowała materiały przygotowane do 

komunalizacji.  

 

8. Informacja Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami  

i Rolnictwa dotycząca komunalizacji działek nr 17, 19, 269, 270, 271/2, 339, 386, 

459, 516, 574, 575, 655, 730, 801, 854/4, 1135 o łącznej pow. 5,8400 ha położonych 

w obrębie ewidencyjnym Masłów Drugi, stanowiących drogi 

Edyta Hrabąszcz Inspektor referatu RGKiOŚ przedstawiła temat i poprosiła o przyjęcie 

informacji dotyczącej komunalizacji działek położonych w Masłowie Drugim, wraz  

z wnioskiem w sprawie przyjęcia do wiadomości i zaakceptowania przez Radę Gminy 

materiałów przygotowanych do komunalizacji, które zostaną wyłożone do publicznej 

wiadomości.  

Nie zgłoszono uwag do informacji.  

Rada Gminy przyjęła do wiadomości i zaakceptowała materiały przygotowane do 

komunalizacji.  

 

9. Projekt uchwały: 

a) w sprawie podziału środków oraz planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli a także ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 

2024 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę 

Masłów 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Anna Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały.  
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Brak głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/678/2024 w sprawie podziału środków oraz planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli a także ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2024 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

gminę Masłów została podjęta. 

 

b) w sprawie przystąpienia Gminy Masłów do realizacji Programu „Opieka 

Wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 

Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy Masłów omówiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/679/2024 w sprawie przystąpienia Gminy Masłów do realizacji Programu 

„Opieka Wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 została 

przyjęta. 

 

c) w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Masłów do roku 2030 

Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy Masłów pokrótce omówiła projekt 

uchwały i przekazała głos panu Sebastianowi Milnerowi z firmy Ośrodek Wsparcia 

Administracji, który jest współautorem opracowania.  

Pan Sebastian Milner omówił metodykę i wyniki diagnozy przeprowadzonej w celu 

przygotowania optymalnego dokumentu.  

Brak głosów w tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/680/2024 w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Masłów do roku 2030 została podjęta. 

 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr LXVII/681/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została przyjęta. 

 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 

2031 

Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr LXVII/682/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2024 – 2031 została przyjęta. 

 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na prace remontowe 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/683/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego na prace remontowe została podjęta. 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Gminę Masłów 

działek stanowiących własność Skarbu Państwa położonych w obrębie geodezyjnym 

Wola Kopcowa, oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 547/7 o pow. 0,0033 ha  

i 547/10 o pow. 0,0161 ha 

Edyta Hrabąszcz Inspektor referatu RGKiOŚ przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 
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Uchwała nr LXVII/684/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

przez Gminę Masłów działek stanowiących własność Skarbu Państwa położonych w obrębie 

geodezyjnym Wola Kopcowa, oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 547/7 o pow. 0,0033 

ha i 547/10 o pow. 0,0161 ha została przyjęta. 

 

h) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Zagnańsk z przeznaczeniem na 

realizację przebudowy istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. nr 293/3, 

294/3, 295/3 w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego odcinka 

kanału sanitarnego w działce ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. 

Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk 

Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/685/2024 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Zagnańsk  

z przeznaczeniem na realizację przebudowy istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. 

nr 293/3, 294/3, 295/3 w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego 

odcinka kanału sanitarnego w działce ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. 

Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk została podjęta. 

 

i) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej  

w Masłowie Pierwszym Klonówka wraz z pompownią, gm. Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił  

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 



Strona 8 z 12 

 

Uchwała nr LXVII/686/2024 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

wodociągowej w Masłowie Pierwszym Klonówka wraz z pompownią, gm. Masłów została 

podjęta.  

 

j) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej 

zasilająca rejon ulic: Klonowej, ul. Kwiatów Polnych w msc. Domaszowice, gm. 

Masłów 

Dariusz Korczyński – Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej przedstawił  

projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/687/2024 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

wodociągowej zasilająca rejon ulic: Klonowej, ul. Kwiatów Polnych w msc. Domaszowice, 

gm. Masłów została przyjęta. 

 

k) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej  

w Masłowie Pierwszym ul. Podklonówka, gm. Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił  

projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/688/2024 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

wodociągowej w Masłowie Pierwszym ul. Podklonówka, gm. Masłów została podjęta.  
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l) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej  

w Ciekotach za remizą – Ciekoty pod lasem, gm. Masłów 

Projekt uchwały przedstawił Dariusz Korczyński Kierownik referatu BiGP. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/689/2024 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

wodociągowej w Ciekotach za remizą – Ciekoty pod lasem, gm. Masłów została przyjęta. 

 

m) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej 

Woli Kopcowej w obrębie stacji wodociągowej i ul. Cichej, gm. Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił  

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/690/2024 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

kanalizacji sanitarnej Woli Kopcowej w obrębie stacji wodociągowej i ul. Cichej, gm. Masłów 

została przyjęta.  

 

n) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej 

w msc. Dąbrowa Kolonia - do świetlicy wiejskiej, gm. Masłów 

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński przedstawił  projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

 



Strona 10 z 12 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/691/2024 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

kanalizacji sanitarnej w msc. Dąbrowa Kolonia - do świetlicy wiejskiej, gm. Masłów została 

podjęta. 

 

o) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej - 

Rodzinne Ogrody Działkowe - Zielona Dolina Masłów Pierwszy, gm. Masłów 

Dariusz Korczyński – Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej omówił  

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/692/2024 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

wodociągowej - Rodzinne Ogrody Działkowe - Zielona Dolina Masłów Pierwszy, gm. Masłów 

została przyjęta. 

 

p) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr 

ewid. 1087, 757, 841/1 przy ul. Krajobrazowej w miejscowości Masłów Drugi, gmina 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił  

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXVII/693/2024 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

wodociągowej w działkach nr ewid. 1087, 757, 841/1 przy ul. Krajobrazowej w miejscowości 

Masłów Drugi, gmina Masłów została podjęta. 

 

10. Sprawozdania z pracy komisji stałych za 2023 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zwrócił się do radnych  

z pytaniem czy jest potrzeba odczytywania sprawozdań, które zostały udostępnione  

w materiałach.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że na posiedzeniu komisji pojawiła się dyskusja  

w kwestii informacji zawartych w sprawozdaniu. Argumentacja niektórych była taka, że  

w sprawozdaniu opisane zostały te informacje, nad którymi komisja pracowała. Radny odczytał 

fragment sprawozdania Komisji Rewizyjnej i wyjaśnił, że jego zdaniem podobne wyjaśnienie 

powinno się znaleźć w sprawozdaniu Komisji Inwestycyjnej, której jest członkiem. Radny, po 

przeanalizowaniu sprawozdań, zwrócił również uwagę na brak informacji nt. przeglądu 

inwestycji dotyczącej amfiteatru, który był przedmiotem obrad komisji z 4 kwietnia 2023 r. 

przegląd był wpisany w porządku obrad, a nie został uwzględniony w sprawozdaniu, mimo że 

komisja przeprowadziła przegląd.  

W odpowiedzi Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że komisje są autonomiczne i w sposób 

demokratyczny podejmują stanowisko co się ma znaleźć w takim dokumencie. Komisje 

samodzielnie opracowują swój plan pracy i sprawozdanie. Radni pracujący w komisjach mogą 

wnioskować o uzupełnienie takiego sprawozdania wskazując, co się tam powinno znaleźć.  

I jeżeli wola większości będzie taka, to dodatkowe zapisy na pewno się tam znajdą. Demokracja 

i większość.  

Radny Ksel odpowiedział, że obawia się, że nie. Rozsądna argumentacja. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że nie był na tej komisji więc nie zna tej argumentacji. 

Radny Ksel zachęcił Przewodniczącego Rady do zapoznania się z przebiegiem tych obrad. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że wpływać na decyzje komisji nie może. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował za prace w komisjach i przypomniał, że cały 

ciężar dyskusji odbywa się właśnie tam. 

Radny Ksel dodał, że podtrzymuje swoje stanowisko, ze komisje powinny pracować osobno. 

W mniejszych grupach ta dyskusja byłaby bardziej merytoryczna. Radny zwrócił również 

uwagę na fakt, że nie było sprawozdań delegatów mimo, że o to tez prosił.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

11. Informacje i ogłoszenia 

Sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne Mirosław Kuzka zabrał głos informując, że jako sołtys 

nie dostał żadnej informacji na temat dwóch odbiorów inwestycji w swoim sołectwie. 
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W odpowiedzi Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił, że przeanalizuje tę informację. 

Wójt podkreślił, że ze swojej strony wydawał polecenia, by zawiadamiać zarówno radnych jak 

i sołtysów o planowanych odbiorach inwestycji. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch poinformował, że altanka i meble, o które radny prosił, by 

były pomalowane jeszcze raz lakierem wodoodpornym nas placu zabaw przy ul. Św. Floriana 

– do dnia dzisiejszego nie zostało to wykonane mimo zapisów w uwagach odbioru.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato zaprosił do udziału w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej 

Pomocy i przedstawił plan imprezy zaplanowanej w CEiK Szklany Dom w Ciekotach. Oprócz 

tego są skarbonki w różnych miejscach na terenie gminy, o cym informujemy na bieżąco. Wójt 

Gminy zaprosił również na otwarcie Sali Gimnastycznej w Woli Kopcowej zaplanowane na 

dzień 1 lutego br.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos w kwestii odbiorów inwestycji dodając, że zawsze otrzymuje 

informację o planowanych odbiorach, zwykle na 2 – 3 godziny przed odbiorem. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

12. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w LXVII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady.  

 

  

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


